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Galvenais pētījuma jautājums 
ir…



…vai tiešām students, kuram 
beidzot vidusskolu bija labāki 
rezultāti CE sasniedz labākus 
rezultātus studiju laikā?



Pētījuma bāze:

Visi 1256 studenti, kuri uzsākuši 
studijas BA bakalaura un 1. līmeņa 
studijās sākot no 2012./2013. ak.g.



Problēmas/ierobežojumi:
Dažādas CE vērtējumu skalas laika gaitā

Mums pašreiz ir korekti dati par CE rezultātiem 
mūsu studentiem tikai no 2012. gada



Rezultāti, to 
vizualizācijas
pieejami šeit:

http://ej.uz/CEvsBA

http://ej.uz/CEvsBA


Secinājumi…



1. Pašreiz redzams, ka kopumā 
sakarība ir, labāki CE rezultāti 
ļauj sagaidīt no šī studenta 
labākas sekmes studiju laikā



2. Bet, labāku progresu studiju 
laikā uzrāda tie studenti, kuriem 
CE sekmes bija zemākas



Jautājumi!


